
Wersja protokołu oryginalna dostarczona do Biura Rady, bez korekty 

Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 15  /2009  w dniu 23.09.2009 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz.  
 
  

Lp. Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak  Obecny 

 3. 
  

Jerzy Springer     
           

Obecny 

4. 
 

Leszek Bodus      Obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

Obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

  Obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

Nieobecny 

8. 
 

Jerzy Piasecki Obecny 

9. 
 

Michał Piechocki  Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

 

1. Tomasz Kranc 

 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Małgorzata Klessa – kierownik Wydziału Ochrony Środowiska 
2. Robert Torz – dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg  
3. Radosław Kubisz – kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju 
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 
Pani Kierownik Klessa przedstawiła realizację budżetu Państwowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2009 r., oraz projekt na 2010. 
Załącznik 1. 
 Pan Dyrektor Torz  omówił informację o stanie realizacji wniosków z 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 
Złożone zostaną 2 wnioski: 

1. Skoki – Kuszewo – Jaroszewo Drugie 
2. Niemczyn – Stępuchowo   
Do protokołu załączniki kosztorysów inwestorskich. 
Te dwa projekty zostana złożone jako tkz.”Schetynówki” 
 Będzie złożony jeszcze jeden  projekt wspólnie z Gminą Wągrowiec:  
Są to drogi -  Wągrowiec – łęgowo – Długa Wieś – Przysieczyn wraz z 
infrastrukturą.  
 Radosław Kubisz przedstawił informację o formach współpracy Zarządu 
powiatu z Samorządami Miast i Gmin Powiatu Wągrowieckiego. 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
Zapytania:. 

5.2   Opinie 

      5.3  Stanowiska 

5.4 Wnioski: 

1. Do Zarządu o kompleksowe przedstawienie inwestycji pod nazwą „ 

Zagospodarowanie terenów wraz z infrastrukturą sanitarno deszczową 

wokół Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr.2” 

2. O wyjaśnienie przynależności do Spółek Wodnych MOW Antoniewo i ZSP 

Gołańcz oraz pilne zadbanie rowów znajdujących się na ich terenie. 

3. W ramach zmian budżetu na 2009 zrezygnować z przesunięć i usunąć 

załącznik w sprawie zmiany uchwały budżetu na 2009 ( WPI).4 za 2 przeciw 

2 wstrzymujące głosy. 

4. Do Powiatowego Zarządu Dróg: 

- droga Ruda Koźlanka Roszkowo – ubytki w drodze oraz na ul. Antoniewskiej 

w Skokach 2  zapadliny jezdni. 

5. Z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska przeznaczyć określoną kwotę 

na obsadzenie 200 drzew przy drogach powiatowych. 

 

 
 
 
 
 

 
  Leszek Bodus     Józef Sulikowski 

Protokołował / Protokołowała:                           Przewodniczący Komisji:  
 
 
 

 


